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Dit jaar zijn er niet veel honden herplaatst. 
Het was rustig dit jaar. 
De honden die voorbijkwamen werden veelal via de fokker herplaatst, soms met wat hulp van 
mij omdat ik mensen op de wachtlijst had staan. 
 
Ook dit jaar werden er meer reuen dan teven herplaatst. 
Veelal hadden deze honden een baas nodig die wist om te gaan met reuen en duidelijk leiding 
kon geven. 
 
Dieptepunt was een Leonberger die in Friesland zat. Daar zijn nog 2 Leonberger-eigenaren 
wezen kijken omdat de hond gevaarlijk zou zijn. 
Dhr. van Zon en Dhr. Huttema hebben beiden de hond gezien. 
Uiteindelijk is besloten deze hond niet te herplaatsen en de eigenaar heeft de hond in laten 
slapen omdat hij inderdaad gevaarlijk was. 
 
De rest van de honden is goed terecht gekomen. 
 
Jammer is dat mensen soms een hond ter herplaatsing aanbieden en dan de hond weer 
terugtrekken. Je hebt al mensen die willen gaan kijken en maakt ze blij en dan gaat het ineens 
niet door. Ook werd deze hond later toch nog weer aangeboden voor herplaatsing. Gelukkig is 
hij ook goed terecht gekomen. 
 
Er melden zich minder mensen aan voor een te herplaatsen hond, andere jaren was er een hele 
lijst van aanmelders maar nu beduidend minder. 
Waar dat aan ligt, geen idee. 
Ook zijn er mensen bij die niet goed hebben nagedacht over de aanschaf van zo’n grote hond 
en dus alsnog afvallen. Of er zijn er bij die op stel en sprong een hond willen; zo werkt het niet. 
 
Al met al was het rustig dit jaar. 
Jolanda van Rooden 
 


